
  Protokół nr 15/2023 z posiedzenia 

Leszczyńskiej Rady Seniorów 

 

10 lipca 2023 r. o godz.12.00 w Miejskiej Bibliotece Publicznej przy Pl. Metziga 25 odbyło  

się posiedzenie Leszczyńskiej Rady Seniorów. 

W posiedzeniu uczestniczyło 10 osób, w tym: 

 członkowie Leszczyńskiej Rady Seniorów, 

1. Wacława Dobrucka 

2.  Ewa Dudzińska 

3.  Irena Sierpowska-Glapiak 

4. Jacek Hebisz 

5. Hanna Hendrysiak 

6. Bożena Kmietczyk 

7. Danuta Linke 

8.  Teresa Rękosiewicz, 

9.  Danuta Sołtysiak 

10. Barbara Szarszewska 

11. Maria Zielony 

oraz przedstawicielka Prezydenta Miasta Leszna p. Małgorzata Nawrocik. W spotkaniu uczestniczyła 

p. Justyna Rutecka Siadek redaktorka naczelna kwartalnika Otwarte Drzwi. 

Na podstawie listy obecności stwierdzono, że w posiedzeniu Leszczyńskiej Rady Seniorów 

uczestniczyło 11 członków LRS, zatem wszelkie podejmowane uchwały będą prawomocne – lista 

obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 Porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Dyskusja na temat współpracy z MRML oraz z Komendą Hufca ZHP. 

3. Dyskusja na temat udziału LRS w AOL. 

4. Wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad.1 Otwarcie posiedzenia. 

Obrady czternastego posiedzenia LRS otworzyła wiceprzewodnicząca Irena Sierpowska-Glapiak, 

przywitała zgromadzonych i przeszła do realizacji porządku obrad. 

 

 



Ad. 2 P. Irena Sierpowska Glapiak rozpoczęła dyskusję na tema t współpracy LRS z MRML oraz  

z Komendą Hufca ZHP. Zapytała zgromadzonych jakie mają propozycjena współpracę. P. Wacława 

Dobrucka stwierdziła, że w jej odczuciu MRML nie ma pomysłu na współpracę z LRS, uważa, że w 

tej sytuacji współpraca nie jest konieczna. P. Teresa Rękosiewicz, wypowiedziała się, że LRS przede 

wszystkim powinna spotkać się z przedstawicielami organizacji pozarządowych działających na 

rzecz seniorów, porozmawiać na temat ich potrzeb i w zależności od tego prowadzić dalsze rozmowy 

z MRML. W sprawie współpracy z ZHP stwierdziła, że na ten czas nie widzi współpracy, ponieważ 

jest to organizacja zamknięta i skierowana na działania na rzecz seniorów harcerzy. P. Hanna 

Hendrysiak nawiązała do swojej obecności na debacie oksfordzkiej zorganizowanie w I LO. 

Konkluzją tej dyskusji było, aby każdy z obecnych na kolejnym spotkaniu zaproponował temat do 

takiej debaty. 

Ad. 3 Dyskusja na temat udziału LRS w AOL. 

W związku ze zmianą formy realizacji AOL, członkowie LRS zaproponowali, aby wrześniowe 

posiedzenie Rady było otwarte dla mieszkańców Leszna. Ustalono, że otwarte posiedzenie LRS 

będzie wpisane w kalendarz AOL, odbędzie się w Miejskiej Bibliotece Publicznej 11 września o godz. 

13.30.  

Ad. 4. Wolne wnioski 

Relację z dyżuru w dniu 3 lipca przedstawiła p. Barbara Szarszewska, oznajmiła, że na dyżurze nie 

pojawiła się żadna osoba.  

P. Teresa Rękosiewicz powróciła do tematu korzystania z siłowni plenerowych przez seniorów. 

Ponieważ nawiązanie współpracy z ANS w Lesznie nie przyniosło rezultatu, zaproponowała, aby 

skontaktować się z dyrektorem MOSiR, ustalić możliwość współpracy przede wszystkim w zakresie 

prowadzenia zajęć przez trenera. Zaproponowała także, aby zwrócić się z propozycją do prezydenta 

miasta o prowadzenie takich zajęć w ramach konkursu.  

P. Justyna Rutecka zaproponowała wykonanie wspólnego zdjęcia członków LRS do folderu.  

Dyżury: 7 sierpnia p. Danuta Sołtysiak, 4 września p. Irena Sierpowska Glapiak.  

Posiedzenie LRS  7 sierpnia, 11 września – spotkanie otwarte dla mieszkańców Leszna.  

Ad 5. Zamknięcie posiedzenia. 

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodnicząca p. Maria Zielony zamknęła posiedzenie 

Leszczyńskiej Rady Seniorów, dziękując wszystkim członkom za przybycie.   

 

     Sekretarz                                                                                   Przewodnicząca 

    Leszczyńskiej Rady Seniorów                                                       Leszczyńskiej Rady Seniorów 

         

         Teresa Rękosiewicz                                                                                 Maria Zielony 


